
Verbityyppi 4 
 
Perusmuodon lopussa voi olla: -ata/-ätä, -ota/-ötä, -uta/-ytä 
 
pelata, siivota, haluta, pelätä  
 
 
Positiivinen muoto = myönteinen muoto 
 
Esimerkki 1: pelata → pela / ta → pela- +a → pelaa- 
 
minä pelaan  me pelaamme 
sinä pelaat  te pelaatte 
hän pelaa   he pelaavat 
 
Esimerkki 2: siivota → siivo / ta → siivo- +a → siivoa- 
 
minä siivoan  me siivoamme 
sinä siivoat  te siivoatte 
hän siivoaa  he siivoavat 
 
Esimerkki 3: törmätä → törmä / tä → törmä- +ä → törmää- 
 
minä törmään  me törmäämme 
sinä törmäät  te törmäätte 
hän törmää  he törmäävät 
 
  



Negatiivinen muoto = kielteinen muoto 
 
Esimerkki 1: pelata → pela / ta → pela- +a → pelaa- 
 
minä en pelaa  me emme pelaa 
sinä et pelaa  te ette pelaa 
hän ei pelaa  he eivät pelaa 
 
Esimerkki 2: siivota → siivo / ta → siivo- +a → siivoa- 
 
minä en siivoa  me emme siivoa 
sinä et siivoa  te ette siivoa 
hän ei siivoa  he eivät siivoa 
 
Esimerkki 3: törmätä → törmä / tä → törmä- +ä → törmää- 
 
minä en törmää  me emme törmää 
sinä et törmää  te ette törmää 
hän ei törmää  he eivät törmää 
 
Kysymysmuoto 
 
Minä pelaan tennistä. / Pelaanko minä tennistä? (pela / ta) 
Sinä haluat jäätelöä. / Haluatko sinä jäätelöä? (halu / ta) 
Hän vastaa kysymykseen. / Vastaako hän kysymykseen? (vasta / ta) 
Me keräämme roskat. / Keräämmekö me roskat? (kerä / tä) 
Te osaatte puhua hyvin. / Osaatteko te puhua hyvin? (osa / ta) 
He tilaavat pizzaa. / Tilaavatko he pizzaa? (tila / ta) 
 
 


